
Iktatószám: 10309-5/2009. 

Jegyzőkönyv 

mely készült a Kulturális Bizottság 2009. május 20-án tartott bizottsági ülésről 

Jelen vannak: 

A bizottság részéről: 4 fő 

Hiányzik: 3 fő 

A napirendi pontokat a bizottság egyhangúlag elfogadta. 

 

1. Előterjesztés az Agria Film Kft. 2008. évi beszámolójáról, eredményfelosztásáról, az 
ügyvezető igazgató 2008. évi prémiumfeladatának értékeléséről 

Előadó: Dr. Kurucz András 

 Kiss Lajos: A jövőt illetően a legnagyobb problémának azt látom, hogy a mi bérleti konstrukciónkban 
a bérleti díj euróban van meghatározva. A bérlet díj és a szerződés megkötése alatt elérte Európát és 
egyben Magyarországot a válság. Szinte lehetetlen volt felmérni azt, hogy milyen költséggel kell 
számolnunk. És bizony most szembesültünk azzal, hogy itt mi takarékoskodni nem tudunk. A 
villanyszámlánk horrorisztikus, 8 hónap alatt kb. 5 800 000 Ft volt. 

2007-ben, amikor a szerződést kötöttük megállapodtunk abban, hogy milyen műszaki tartalommal 
fogják ezt a plázát megépíteni. Ami a 2007-es szintnek nagyon jól megfelelt. 
2008 decemberében három 3D-s mozit építettek Budapesten, ennek ismeretében a mozik átállnak erre 
a 3D-s technikára. És a nagy filmgyártó cégek is. Előfordulhat, hogy 3-4 év múlva olyan helyzet elé 
állunk, hogy nekünk is át kell állni erre a 3D-s technikára. Szóval az első lépés, amit meg kéne 
tennünk, hogy az egyik termet átalakítani erre a technikára. Ez körülbelül 35 millió forintot vesz 
igénybe. Ezt pályázati úton kéne elérnünk. Valószínű, hogy erre ebben az évben nem fogsor kerülni, 
viszont ebben az ügyben lépnünk kell. 
Kaptam egy megszólítást, ami egyrészt arról szólt, hogy dolgozzak ki egy olyan javaslatot, ami a 
költségeknek a takarékosabb kiszámlázásához vezet. Magyarul tárgyalást kell kedvezményezni az 
áruházzal, és meg kell próbálni egy bérleti díjcsökkentést és egy költségcsökkentést. Úgy gondolom, 
hogy a város vezetőjének a bizottság által javasolt formációban kellene kedvezményezni a bérleti díj 
szerződésének az újragondolását.” 

Homa János: „van-e a bizottságnak lehetősége a premizálás módosítására.” 

Társy József: „a bizottság megteheti, hogy kifejezi a köszönetét az ügyvezető igazgatónak a munkája 
eredményeként. Attól függetlenül, hogy a vagyonszabályzat tényleg nem teszi lehetővé a tétel 
kifizetését még csökkentett módon sem.” 

Csákvári Antal: „lehet, kellene foglalkoznia a szerződésmódosítással a testületnek. Ezért kérem a 
bizottságnál, hogy kérjék fel a polgármester urat és a jegyzőket, hogy vizsgálják meg a megállapodást, 
ami van az Agria Parkot működtető cég és az önkormányzat között. 

Az önkormányzat kezdeményezzen tárgyalásokat a Wallis Rt-vel a további együttműködésről, illetve a  
lehetséges fejlesztésekről. 

13/2009. (V.20.) számú KB. döntés 



A bizottság 4 igen egyhangúlag támogatta az Agria Film Kft. 2008. évi beszámolójáról, 

eredményfelosztásáról, az ügyvezető igazgató 2008. évi prémiumfeladatának értékeléséről 

 szóló előterjesztés Közgyűlés elé terjesztését. 

2.) Előterjesztés az Egri Kulturális és Művészeti Központ létszámcsökkentésére 

Kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság 4 igen egyhangúlag támogatta és Közgyűlés elé terjesztését 
javasolja. 

14/2009. (V.20.) számú KB. döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Kulturális Bizottság megtárgyalta az Egri Kulturális és 
Művészeti Központ 2009. évi létszámcsökkentéséről szóló előterjesztést és támogatja a javaslatot, 
valamint annak Közgyűlés elé terjesztését. 

 

3.) Javaslat kulturális intézmények – a Bródy Sándor Megyei és Városi Könyvtár, és az Egri 

Kulturális és Művészeti Központ Alapító Okiratának módosítására 

Előadó: Agyagási Dezső  

Kérdés hozzászólás nem lévén a bizottság 4 igen egyhangúlag támogatta az előterjesztés Közgyűlés 
elé történő terjesztését. 

15/2009. (V.20.) számú KB. döntés 

EMJV Kulturális Bizottsága megtárgyalta a Bródy Sándor Megyei és Városi Könyvtár, valamint az 
Egri Kulturális és Művészeti Központ Alapító Okiratának módosításáról szóló előterjesztést. 

 

4.) Javaslat az Eger, Széchenyi u. 16. sz. alatti épület (Művészetek Háza) névváltoztatására 

Előadó: Agyagási Dezső 

Kérdés hozzászólás nem lévén a bizottság 4 igen egyhangúlag támogatta az előterjesztés Közgyűlés 
elé történő terjesztését. 

16/2009. (V.22.) számú KB. döntés 

A Kulturális Bizottság a javaslatot megtárgyalta és támogatja, hogy az Eger, Széchenyi u. 16. szám 
alatti épület elnevezését a Közgyűlés „Művészetek Háza”-ról „Ifjúsági Ház”-ra változtassa. Elrendel 
továbbá, hogy a névváltozás az EKMK Alapító Okiratában kerüljön átvezetésre. 

 

Kmf. 

 

Homa János sk.       Vassné Haraszti Zsuzsa 

  tanácsnok           jegyzőkönyvvezető 

  



 

  

 


